
Årsmötet den 26 mars 2022 

Äntligen kunde vi träffas igen för ett årsmöte utan restriktioner och begränsningar. Aldrig har 

det väl utdelats så många kramar och omfamningar som det gjorde här efter två år med en 

tärande pandemi. Det var tredje gången gillt som styrelsen försökte anordna ett årsmöte i 

Flygvapenmuseum i Malmslätt och nu lyckades det! Som vanligt bjöds våra medlemmar 

inledningsvis på lunch. Många hade ju åkt långt och var säkert hungriga. Vi bjöds på 

vildsvinswallenbergare med potatismos och rårörda lingon. Med mätta magar brukar årsmötet 

flyta på snabbt och positivt. 

Det var ett fyrtiotal medlemmar som mötte upp på mötet. Till mötesordförande och 

sekreterare valdes Stefan Wikmark respektive Ola Johansson. Båda med gedigna erfarenheter 

i dessa roller. 

Eftersom föreningen har dagordningen för årsmötet inskriven i sina stadgar så är det enkelt att 

följa turordningen på punkterna som ska behandlas. En av de inledande punkterna är ju 

verksamhetsberättelsen. Trots en härjande pandemi har föreningen under förra året kunnat fira 

sitt 50-årsjubileum på olika sätt, bl.a. med ett större rally med start i Degeberga samt med 

flera jubileumsrallyn i våra lokalavdelningar. Vår jubileumströja blev mycket populär och 

bärs med stolthet, inte bara av föreningens medlemmar. 

Föreningens ekonomi är god. Trots att jubileumsåret dragit lite extra kostnader visade 

bokslutet på ett överskott på 180 000 kronor, pengar som kan användas för framtida 

aktiviteter och investeringar. Revisorerna hade inget att anmärka på utan tillstyrkte 

ansvarsfrihet för styrelsen under räkenskapsåret, vilket även hörsammades av årsmötet som 

gav avgående styrelse ansvarsfrihet. 

Ett förslag till val av hedersmedlem hade inkommit till styrelsen. Det var vår redaktör m.m. 

Lars ”Malke” Hjälmberg som var på förslag efter många års arbete för vår förening. Ett 

enhälligt årsmöte valde honom som hedersmedlem. Beslutet kommer dock att kräva 

konfirmering vid nästa årsmöte – enligt våra stadgar. 

Sedan var det dags för val av ny styrelse. Två ordinarie ledamöter, Lars Wiik och Ola 

Johansson, hade avsagt sig omval vilket gav valberedningen lite extra jobb. Deras förslag var 

att Johan Helmer och Katarina Bergling skulle väljas in som ordinarie ledamöter samt att 

Christoffer Hallberg och Jonas Bruzelius skulle väljas som suppleanter. Årsmötet gick helt på 

valberedningen förslag och samtliga valdes in. Torgny Arvidsson valdes om som revisor och 

Lennart Johansson som revisorssuppleant. 

Årsmötet valde Lars ”Malke” Hjälmberg, Lars Wiik och Lennart Hedberg till valberedning 

för innevarande år, varav Malke som sammankallande. 

Årsmötet beslutade att inträdesavgift och medlemsavgift för kommande år ska vara 

oförändrad, d.v.s. 0 respektive 300 kronor. 

Därmed var årsmötesförhandlingarna klara och den nya styrelsen kunde sätta sig för ett 

konstituerande möte. Styrelsen fördelade rollerna enligt följande: Johan Hellmer axlar vice 

ordförandeposten, Katarina Bergling blir ny sekreterare. Suppleanterna Christoffer och Jonas 

står till förfogande för speciella uppdrag.  

Börje 


